

David Braun

PARTNER

Chicago

t. (312) 715-5020

david.braun@quarles.com



About David

Experienced U.S.-Europe business law counsel

David Braun primarily advises U.S. client interests in Europe and European clients in the U.S. on corporate, licensing and antitrust law. He focuses on the establishment of new businesses and joint ventures, licensing of intellectual property, mergers and acquisitions, including distributorships and sales representative agreements, antitrust counseling and litigation with respect to such matters.

Previously, David worked in the U.S. Department of Justice Antitrust Division, where he conducted criminal and civil investigations, including several criminal and civil trials, reviewed pre-merger filings, conducted investigations of mergers and joint ventures, and participated in policy planning and international enforcement cooperation with foreign antitrust agencies. He also served as a U.S. delegate to the OECD Committee of Experts on Restrictive Business Practices, Paris; adviser to the State Department delegation on the antitrust chapter of the UNCTAD Transfer of Technology Code, Geneva; and an Antitrust Division exchange fellow at the German Federal Cartel Office, Berlin.

Education and Honors

University of Munich Law Study (Certificate, 1979)

University of Notre Dame Law School (J.D., 1975)

University of Illinois Urbana-Champaign (B.A., *with distinction*, 1972)

Bar Admissions

Illinois

Languages

German





Capabilities

Business Law

German Language Counsel

International Trade and Regulation

Professional & Civic Activities

- Selected as an Illinois Leading Lawyer - *Law Bulletin Media*, 2020 (Antitrust, International Business & Trade, Mergers & Acquisitions)
- Chairman, German American Chambers of Commerce (2013-2015)
- German American Chamber of Commerce of the Midwest Board of Directors (Chairman, 2003-2017)
- Research Assistant, Max-Planck-Institute for Foreign and International Patent, Copyright and Competition Law (1978-1979)

Bio (Deutsch)

Erfahrener Anwalt für Wirtschaftsrecht in den USA und Europa

Gemeinsames Ziel mit Mandanten

David Braun berät hauptsächlich US-Mandanten in Europa und europäische Mandanten in den USA im Gesellschafts-, Lizenz- und Kartellrecht. Er konzentriert sich auf die Gründung neuer Unternehmen und Joint Ventures, die Lizenzierung von geistigem Eigentum, Fusionen und Übernahmen, einschließlich Vertriebsverträge und Handelsvertreterverträge, kartellrechtliche Beratung und Rechtsstreitigkeiten in Bezug auf solche Angelegenheiten.

Zuvor arbeitete David in der Antitrust-Abteilung des US-Justizministeriums, wo er straf- und zivilrechtliche Ermittlungen durchführte, darunter mehrere Straf- und Zivilverfahren, vor der Fusion eingereichte Unterlagen überprüfte, Untersuchungen zu Fusionen und Joint Ventures durchführte und an der Politikplanung und internationalen Zusammenarbeit bei der Durchsetzung mit ausländischen Kartellbehörden beteiligt war. Er diente auch als US-Delegierter beim OECD-Expertenausschuss für restriktive Geschäftspraktiken, Paris; Berater der Delegation des Außenministeriums zum Kartellkapitel des UNCTAD-Kodex für Technologietransfer, Genf; und Austauschgast des US-Justizministeriums beim Bundeskartellamt, Berlin, um die Kooperation zwischen den amerikanischen und deutschen Kartellbehörden zu fördern.

